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F R I C T I O N 

“We werkten 
  een dansproject 
  van a tot z uit, zot!”

Ook al studeert ze nog, met FRICTION heeft Dunja Lycops alvast een kanjer van een werk-
ervaring op haar cv staan. Samen met mede-Passerello’s Amber, Leto en Britt werkte ze 
een dansproject van a tot z uit, van het schrijven van het subsidiedossier over het uitspit-
ten van het thema tot het maken van een documentaire over het creatieproces. “Zot”, zo 
vat Dunja het samen.

DUNJA LYCOPS
DANSER, PASSERELLO

Wat als een simpel idee begon draaide uit in een heuse 
en heel af en toe helse onderneming, zelfs voor een 
Passerelle-‘ancien’ als Dunja: “Ik heb al in verschillende 
projecten van Passerelle meegedaan. Ik danste in de 
double bill Blind Spot. Ik hielp mee de jongerenwerking 
Re’Onna in Genk promoten. Ik mocht op stap om 
interviews af te nemen en ik heb als danscoach sessies 
begeleid. Het is fijn om verschillende rollen te kunnen 
uitproberen en dat vertrouwen en die erkenning te 
krijgen.”

Een rol die ze nog niet had opgenomen, was die van 
maker. Met FRICTION kan ze die rol nu ook afvinken. 
Het subsidiedossier uitschrijven was op zich al een 
leerervaring: “Onze ideeën helder op papier krijgen was 
niet evident. Toen we het dossier instuurden bij JINT 
dachten we ‘dit wordt niks’, maar op zijn minst hadden 
we al veel bijgeleerd. Ineens kregen we toch groen licht 
en werd het helemaal echt.”

Met FRICTION wilden de Passerello’s onderzoeken hoe 
mensen elkaar kunnen ontmoeten, ook al verschillen 
ze van mening. “De eerste maanden hebben we vooral  

nagedacht, gediscussieerd en inspiratie gezocht, 
doorheen heel Vlaanderen. We zijn naar Antwerpen 
getrokken om te leren van choreograaf Katrien 
Oosterlinck. In Genk heeft Judith Clijsters ons gecoacht 
en we zijn naar Kortrijk getrokken voor een intensieve 
werkweek.” 

De combinatie met hun studies maakte de planning 
niet bepaald makkelijk: “Creëren is superleuk maar daar 
komt zo’n grote praktische kant bij kijken. Amber volgde 
de financiën op, ik deed de communicatie, Leto zorgde 
voor de verslaggeving. Daar ging veel tijd naartoe 
maar we hebben er ook gigantisch veel uitgehaald: we 
hebben een dossier leren samenstellen. We hebben 
leren samenwerken en intern en extern communiceren. 
We weten nu hoe we met budgetten moeten omgaan. 
En ondanks de spannende momenten hebben we ons 
doel gehaald en een goede voorstelling weten neer te 
zetten.”

Nu is het even terug volle focus op de studies, maar het 
kriebelt om de makersrol verder uit te spitten. Wordt 
ongetwijfeld vervolgd.
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